

**JABATAN KERJA RAYA  
KENYATAAN TENDER**

Tender adalah dipelawa daripada Kontraktor-Kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) / PUKONSA / UPKJ dalam gred, kategori dan pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:-

Pejabat Yang Memanggil Tawaran	Tajuk Projek	Taraf / Jenis Syarikat*	Gred, Kategori & Pengkhususan/Kelas, Tajuk & Tajuk Kecil / Kelas, Kepala & Sub Kepala	Tempat , Tarikh & Waktu Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Tutup
<b>Jabatan Kerja Raya Negeri Sembilan Darul Khusus</b>	<b>Cadangan Pembaikan Dan Kerja-Kerja Naiktaraf Bangunan Asrama Kolej Genius@Pintar Negara, Universiti Kebangsaan Malaysia Yang Beroperasi Di Institut Pendidikan Guru Kampus Raja Melewar, Seremban, Negeri Sembilan. (Fasa 2)</b>  <b>(JKR/DT/P/011/2022)</b>	<b>Tender Terbuka (Khas Bumiputera)</b>  <b>T1 - Syarikat 100% milik tempatan.</b>	<b>i. Berdaftar dengan CIDB Gred G6 Kategori B Pengkhususan B04 &amp; B28</b>  <b>ii. Sijil Perolehan Kerja Kerajaan / PUKONSA Kelas A,Tajuk II, Tajuk Kecil 1 / UPKJ Kelas B, Kelas I, Sub Kepala 2a</b>  <b>iii. Mempunyai Sijil Taraf Bumiputera (STB) yang sah dengan BPKU</b>	<b>DOKUMEN TENDER ADALAH SECARA ATAS TALIAN.</b>  <b>Hanya petender yang LAYAK dan telah mengemukakan slip bayaran akan menerima nama pengguna beserta kata laluan dan pautan muat turun melalui e-mel untuk memuat turun Dokumen Tender daripada JCloud. Pautan JCloud adalah melalui <a href="https://jcloud.jkr.gov.my">https://jcloud.jkr.gov.my</a> bermula 29 Ogos 2022 (JUMAAT)</b>	<b>RM300.00 (Harga Dokumen Tender Online)</b>  <b>Bayaran secara atas talian melalui Sistem JOMPay (Instant Transfer sahaja)</b>	<b>Bahagian Kontrak &amp; Ukur Bahan Jabatan Kerja Raya Negeri Sembilan Tingkat 2, Blok B, Wisma Negeri 70990 Seremban Negeri Sembilan Darul Khusus</b>  <b>19 September 2022 (ISNIN)</b>  <b>WAKTU 12.00 tengahari</b>

Petender **WAJIB MENGISI BORANG SARINGAN WAJIB (Google Form)** di pautan <https://jkrns.ns.gov.my/tender-sebutharga2/kenyataan-tawaran-tender> bermula dari **29 Julai 2022 (Jumaat) sehingga 2 Ogos 2022 (Selasa)** sebelum jam 11.59 malam.

**TAKLIMAT TENDER & LAWATAN TAPAK adalah DIWAJIBKAN Pada 18 Ogos 2022 (KHAMIS) Jam 10.00 PAGI di Dewan (Balai Kerapatan) IPG Kampus Raja Melewar, Jalan Sikamat, 70400 Seremban, Negeri Sembilan.**

Hanya petender yang telah memenuhi syarat-syarat yang ditetapkan dan melepasi saringan akan disenarai pendek untuk ke proses selanjutnya.

i) Bagi sesi taklimat tender dan lawatan tapak yang diwajibkan, **hanya penama yang tercatat di dalam sijil PPK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ yang dibenarkan menghadiri sesi taklimat tender dan lawatan tapak. Kontraktor / syarikat tidak boleh** mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam PPK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ.

ii) Petender yang telah **menghadiri taklimat tender & lawatan tapak sahaja akan menerima e-mel** yang menyatakan nombor akaun, nama penerima, jumlah bayaran harga jualan dokumen dan kaedah bayaran **untuk membuat bayaran pembelian tender secara talian.**

iii) Dokumen Tender boleh dikemukakan secara serahan tangan / kurier dengan mematuhi Prosedur Operasi Piawai (SOP) yang disediakan di dalam **Arahan Kepada Petender.** Petender dinasihatkan supaya **merujuk iklan dan e-mel dari masa ke semasa** di sepanjang tempoh tender ini.

iv) **KEBENARAN KHAS TIDAK DIBENARKAN.**